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Totaaloverzicht vragen 2e schriftelijke ronde voor raadsvergadering 9 juli 2020 i.p.v. gezamenlijke commissies over Jaarverslag en jaarrekening 2019 Voerendaal 

Fractie Onderdeel Blz. Vraag Antwoord 

VA BsGW (algemeen)  Bswg verzorgt de uitvoering van de belastingen. 
Het pakket bestaat o.a. uit: 
-onroerende - zaakbelasting; 
-afvalstoffenheffing; 
-rioolheffing; 
-hondenbelasting; 
-toeristenbelasting; en  
-Waterschap Limburg – watersysteembeheer. 
Aan dit pakket zijn kosten aan verbonden. 
Wat zijn de jaarlijkse kosten van dit pakket? 
Wat zijn de kosten, exclusief het innen van de 
hondenbelasting? 
Wat zijn de kosten, indien er een controle zal 
plaatsvinden op honden bezit? 
Wat zijn de kosten, exclusief toeristenbelasting? 

De totale kosten over 2019 bedroegen € 138.279.  
Omdat BsGW de processen voor alle 
belastingsoorten integraal uitvoert, zijn de daarmee 
samenhangende kosten zodanig met elkaar 
verweven dat kosten niet per belastingsoort 
gedifferentieerd kunnen worden. 
Om te voldoen aan de BBV voorschriften worden 
de kosten procentueel verdeeld over de taakvelden 
“OZB-woningen”, “OZB-niet woningen”, 
“Hondenbelasting”, “Afvalstoffenheffing” en 
“Rioolrecht”. 
 

 Deel 1: Jaarverslag 2019    

VA Openstaande vraag 1ste 
schriftelijke ronde 
Kapitaallasten/ renteresultaat 

16 Wat is de stand van zaken mbt genoemde 
investeringen? 
(deze vraag staat in de 1ste schriftelijke ronde nog 
open en nog niet beantwoord) 

BAG-migratie: De BAG is volledig gemigreerd naar 
het Gegevenshuis. Het investeringskrediet wat hier 
voor stond is dus ook gebruikt en dit project is 
afgesloten. 
Reconstructie Ransdalerstraat: werkzaamheden 
zijn afgerond. Financiële afrekening met aannemer 
dient nog plaats te vinden. 
Voetbalvelden vv Hellas: De oplevering van de 
voetbalvelden en met name het WETRA-veld is 
niet conform het bestek. Er vindt onderzoek plaats 
wat de gebreken precies zijn en de benodigde 
herstelmaatregelen. De aannemer en de 
directievoerder zijn aansprakelijk gesteld. Indien 
noodzakelijk zal een juridische procedure gestart 
worden om de kosten te verhalen. 

CDA Financiële positie 14 Er is een uitkering i.h.k.v. het klimaatakkoord. Staan 
hier geen verplichtingen tegenover?  

In de decembercirculaire is een uitkering i.h.k.v. het 
klimaatakkoord beschikbaar gesteld voor de 
periode 2019-2021. De verplichtingen gelden ook 
voor die periode.  
De verplichtingen zijn in de eerste plaats om een 
energieloket te realiseren. Dit wordt gerealiseerd in 
het project woonwijzerwinkel.  
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Fractie Onderdeel Blz. Vraag Antwoord 

Op de tweede plaats is de verplichting om een 
transitievisie warmte op te stellen. Dit proces is in 
de stadsregio Parkstad gezamenlijk opgepakt en 
loopt door tot en met 2021. 

CDA  16 Jens, zie vragen bij RIB Beantwoord in 1e vragenronde 

CDA  16 Jens: Is er informatie / kengetallen beschikbaar over 
aantallen cliënten, verhouding lichtzwaar, 
doorlooptijden etc. waaruit 
transformatie blijkt? Dat is niet goed uit de rapportage 
van Jens te halen in de RIB. 

- Voerendaal heeft 231 cliënten in de basishulp  
- De verhouding licht-zwaar: die verhouding is niet 
uit te drukken omdat dit alleen uit dossiers te halen 
is en niet meer af te leiden uit de arrangementen. 
Om die reden ook niet meer vergelijkbaar met 
andere jaren. In de K2 worden helemaal geen 
arrangementen meer afgegeven. We weten wel dat 
20% in de gebieden is gezien maar ook in de 
gebieden kunnen zeer complexe casussen 
voorkomen. 
- Doorlooptijden: die zullen pas in 2020 helder 
worden, omdat we in 2019 te maken hadden met 
de omklap van oud naar nieuw, omdat deze 
indicator voor die overgangssituatie nog niet zoveel 
zegt hebben we ervoor gekozen om die in 2020 
inzichtelijk te maken. Dan is meer bekend wat de 
doorlooptijd binnen JENS is omdat dan ook meer 
trajecten echt gestart en gestopt zijn binnen JENS. 
- De transformatie blijkt uit de aantallen die 
genoemd worden die ingestroomd zijn binnen het 
transformatieve aanbod. Dat is voor Voerendaal 
beperkt in 2019. Wel is ca 20% van de jeugd in het 
gebied en niet meer bij een zorgaanbieder 
begeleid/ behandeld, maar er zijn ook in 
Voerendaal transformatieprojecten zoals Rootz en 
peuterspeelzaalplus. Op dit moment zijn we met 
JENS aan de slag om KPI’s te ontwikkelen die ons 
sturingsinformatie geven over de transformatie. 

VVD   1. Hoeveel projecten zijn uitgevoerd in 2019?  
2. Welke projecten zijn niet uitgevoerd conform 

plan?  
3. Hoeveel en welke projecten zijn uitgevoerd 

onder het gestelde budget en wat was de 
afwijking (in euro’s)? 

Informatie is opgenomen in tabel op pagina 26-27. 
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Fractie Onderdeel Blz. Vraag Antwoord 

4. Hoeveel en welke projecten zijn uitgevoerd op 
het gestelde budget? 

5. Hoeveel en welke projecten zijn uitgevoerd 
boven het gestelde budget en wat was de 
afwijking (in euro’s)?  

6. Hoe vaak en bij welke projecten is conform 
artikel 212 van de financiële verordening het 
college teruggekomen voor autorisatie door de 
Raad?  

7. Welke projecten hadden aanbesteed moeten 
worden? En waarom heeft dit niet 
plaatsgevonden?  

 

 

VVD Algemeen/RB jaarrek.2018  1. Welke uitgestelde projecten (van Raadsbesluit 
jaarrekening 2018) zijn wel en niet uitgevoerd 
in 2019? En waarom?   

Niet uitgevoerd in 2019 zijn: 
- Rapportage generiek toezicht archief:  

In 2019 is in overleg met de archivaris besloten 
om de rapportage generiek toezicht te 
verplaatsen naar 2020. Dit had meerdere 
redenen: 
• De functionele integratie met de gemeente 

Simpelveld en de gevolgen hiervan voor de 
visie op informatievoorziening. 

• Nieuwe bezetting/taakverdeling team 
informatiemanagement per 1-1-2019. 

• Persoonlijke omstandigheden archivaris. 
 Het proces om te komen tot de rapportage 

generiek toezicht is gestart in juni 2020. De raad 
zal hierover t.z.t geïnformeerd worden. 

- Onderuitputting rijksbegroting 2018:  
Afrekening algemene uitkering 2018 heeft nog 
niet plaatsgevonden. 

- Verharding rondom sportvelden:  
In overleg met de aannemer is er vanwege 
praktische redenen het werk later uitgevoerd. 
Inmiddels is de verharding begin 2020 
aangelegd. 

- Uitvoeren onderhoudswerk belijning: 
De onderhoudswerkzaamheden belijning worden 
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samen met de sanering van verkeersborden en 
ANWB bewegwijzering opgepakt. Hier is in 2020 
mee gestart. 

- Vervanging ANWB-bewegwijzering;  
De aanpak met de NBD was niet duidelijk. Het 
heeft meer tijd gekost om de mogelijkheden te 
verkennen en een plan van aanpak te maken. 
Inmiddels is opdracht verstrekt. 

- Inventarisatie karakteristieke en beeldbepalende 
bouwwerken:  
Er was op dat moment geen ambtelijke capaciteit 
voor. Is in 2019 mee gestart en wordt in 2020 
opgeleverd. 

- Ikgroenhet:  
Project was afhankelijk van co-financiering van 
IBA en provincie. De provinciale voorwaarden 
voor subsidieverstrekking zijn gewijzigd, 
waardoor we niet meer in aanmerking kwamen 
voor subsidie. Thans wordt project in andere 
vorm uitgewerkt en samen met IKL opgepakt. 

- Bijdrage bouwstenen personen met verward 
gedrag:  
Sommige pilots voortvloeiend uit de 
bouwstenennotitie personen met verward gedrag 
zijn nog lopende, waaronder VIA 
(gegevensknooppunt) en worden nog verlengd in 
2020 en 2021. 

- Onderzoek geluid, stof en stank door RUD: 
Onderzoek door RUD heeft vertragen opgelopen, 
maar is inmiddels uitgevoerd. 

 

  Bestuur    

VVD     

VVD 
 
 
 
 
 
 
 

Investeringsprojecten 26 
 
 
 
 
 
 
 

1. PV-panelen gemeentehuis: meervoudig 
aanbesteed? Zo neen, waarom niet? 

2. Vervanging discussie-installatie raadzaal: 
meervoudig aanbesteed? Zo neen, waarom 
niet? 

3. Mobiliteit e-cars en e-bikes: meervoudig 
aanbesteed? Zo neen, waarom niet? 

1. Meervoudig onderhands aanbesteed. 
 

2. Enkelvoudig aanbesteed (< € 25.000). 
 

3. Een-op-een gegund in afwijking 
inkoopbeleid, voor besluit en motivering zie 
raadsbesluit 29-05-209 (2019/3/17). 
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VVD 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
27 

4. Reconstructie Ransdalerstraat is nationaal 
aanbesteed; meervoudig? Zo neen, waarom 
niet? 

5. Reconstructie Houtstraat: meervoudig 
aanbesteed? Zo neen, waarom niet? 

6. Raadhuisplein- Schilsstraat: meervoudig 
aanbesteed? Zo neen, waarom niet? 

7. Daelsweg: aanbestedingen meervoudig? Zo 
neen waarom niet? 

8. Vrakelbergerweg: / Vijfbunderweg: Op 
Tendernet is daar geen nationale 
aanbesteding terug te vinden. Waarom is hier 
aan afwijkende procedure gevolgd? 

9. Minnegardsweg: meervoudig aanbesteed? Zo 
neen, waarom niet? 

10. Dorpsplein Ransdaal: meervoudig 
aanbesteed? Zo neen, waarom niet? 

11. GVVP maatregelen 2017-2018: meervoudig 
aanbesteed? Zo neen, waarom niet? 

12. Aankoop bedrijfsbus: meervoudig 
aanbesteed? Zo neen, waarom niet? 

13. Voor 2019 is als investering € 87.000 
uitgetrokken ter voorbereiding van Open Club 
Klimmen. 
Conform inkoop- en aanbestedingsbeleid dient 
hiervoor een meervoudig onderhandse 
procedure te zijn doorlopen, waarbij minimaal 
3 tot maximaal 5 partijen zijn geselecteerd en 
aangeschreven.Welke partijen zijn hiervoor 
benaderd? en op basis van welke criteria zijn 
juist deze partijen geselecteerd? Graag 
gemotiveerd beantwoorden. 

4. Nationaal Openbaar aanbesteed (7 
inschrijvingen). 

 
5. Meervoudig onderhands aanbesteed. 

 
6. Nog niet uitgevoerd. Procedure afhankelijk 

van definitieve ramingen (naar verwachting 
meervoudig onderhands). 

7. Nog niet aanbesteed. Aanbesteding moet 
nog plaatsvinden (naar verwachting 
Nationaal Openbaar). 

 
8. Nog niet aanbesteed. Aanbesteding moet 

nog plaatsvinden (naar verwachting 
Nationaal Openbaar). 

 
9. Meervoudig onderhands aanbesteed. 

 
10. Meervoudig onderhands aanbesteed. 

 
11. Meervoudig onderhands aanbesteed. 

 
12. Enkelvoudig aanbesteed in verband 

continuïteit bedrijfsvoering. 
 

13. Het bedrag van € 87.000 bestaat uit 
meerdere separate inkoopopdrachten voor 
de inhuur van diverse deskundigen en voor 
het opstellen van het PVE en het 
ontwikkelplan. Hierbij is het inkoopbeleid 
van de gemeente Voerendaal gevolgd. 

     

 Deel 2: PROGRAMMA 
VERANTWOORDING 2019 

   

VVD Alle programma’s  1. Zijn er op basis van gemeentelijke informatie 
nog nuttige beleidsindicatoren uit de 
evaluaties (bestuurlijk, ambtelijk, raad) 
gekomen die toegevoegd kunnen worden voor 
completere meerjarige beelden? 

Nee. 
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2. Hoe vaak en voor welke gevallen heeft welk 
Collegelid gebruik gemaakt van de 
mogelijkheid om tot 10% met een maximum 
van 50.000 euro af te wijken van de geraamde 
lasten? 
 

In deze jaarrekening heeft een overschrijding van 
de lasten met 10% met een maximum van 
€ 50.000 plaatsgevonden bij de programma’s 
“Bestuur en ondersteuning”, “Volksgezondheid en 
milieu” en “Volkshuisvesting, ruimtelijke ordening 
en stedelijke vernieuwing”.  
De overschrijding bij “Bestuur en ondersteuning” 
wordt veroorzaakt door een extra dotatie aan de 
voorziening personeel uit dienst op basis van 
herberekening actuariële waarden 
wethouderspensioenen, welke berekening bij 
afsluiten van een jaar opgevraagd wordt. 
De overschrijding bij “Volksgezondheid en milieu” 
komt doordat de verantwoording van de kosten 
inzameling huishoudelijk afval bruto dient plaats te 
vinden (zie ook inkomsten). Er is dus eigenlijk geen 
sprake van een overschrijding. 
De overschrijding bij “Volkshuisvesting, ruimtelijke 
ordening en stedelijke vernieuwing” komt door een 
extra dotatie aan de voorziening dubieuze 
debiteuren in verband met opgenomen vorderingen 
verbeurde dwangsommen (zie ook inkomsten). 
Ook hier is dus eigenlijk geen sprake van een 
overschrijding. 

VVD Programma Bestuur en 
ondersteuning 

33 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
34 

1. Kunt u per beleidsindicator aangeven welke 
betekenis wordt gehecht aan de indicator in 
relatie tot het programma? 

2. Kunt u per indicator en de waarde hiervan 
aangeven welke indicatie of aanwijzing u 
krijgt/heeft in relatie tot het programma?  

3. Kunt u per indicator aangeven of de waarde 
van de indicator leidt of heeft geleid tot actie in 
het betreffende programma? 

4. U geeft aan dat het verplichte indicatoren zijn: 
Kunt u een manier bedenken om het nut van 
indicatoren te vergroten en het inzichtelijk 
wordt in hoeverre acties van gemeenten 
daadwerkelijk leiden tot maatschappelijke 
effecten 

5. Wat heeft de subsidie (=gemeenschapsgeld) 
voor Hel van Voerendaal en de Joarmaat 

Ten aanzien van vraag 1 t/m 4: 
Verplichte beleidsindicatoren zijn gebaseerd op 
data van alle gemeenten in Nederland en zijn 
vooral bedoeld om scores te vergelijken en waar 
mogelijk te verbinden. Wat ons betreft zijn deze 
scores geen doel op zich. De data geven ons een 
beeld van de situatie van een veelheid van 
onderwerpen op een bepaald moment. De 
indicatoren zijn vrij algemeen van aard en zijn 
vooral geschikt om over meerdere jaren trends en 
ontwikkelingen te volgen. Voor het maken en 
bijstellen van beleid op basis van data is meer 
nodig. Data heeft pas concrete waarde, wanneer 1) 
aan de voorkant gericht gestuurd is 2) de gewenste 
richting vertaald wordt in concrete doelen en 3) 
data wordt gemeten die matcht met deze doelen. 
Vandaar ook steeds onze oproep om in het 
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concreet bijgedragen en financieel opgeleverd 
voor Voerendaal en haar 
inwoners/ondernemers? 

6. Wat hebben hondeneigenaren terug gekregen 
voor de afgedragen hondenbelasting van ruim 
72.000 euro? 
Is dat geld gebruikt voor voornoemde 
subsidies voor bijv. wielrenners van buiten de 
gemeente (Hel van Voerendaal) i.p.v. 
hondeneigenaren uit eigen gemeente? 

 

begrotingsproces zo duidelijken zo vroeg mogelijk 
aan te geven waarop de gemeenteraad wenst te 
sturen. Om een voorbeeld te geven: Stel, de 
gemeente wil bijdragen aan een beter milieu en 
grondstoffen en energie besparen door het 
afvalprobleem aan te pakken (richting). Het 
concrete doel is een afname van restafval met 20% 
binnen nu en 3 jaar. Een passende indicator is dan 
het aantal kilo aangeboden restafval per 
huishouden per jaar, evt. uitgesplitst per kern. 
 
Zulke indicatoren vindt u niet terug in de lijst van 
verplichte beleidsindicatoren. Wilt u dichter bij de 
gemeentelijke programma’s blijven, dan luidt ons 
advies: hoe gerichter de sturing, hoe gerichter de 
doelen, hoe gerichter de indicator, hoe meer 
bruikbaar de data. En met bruikbare data kan 
opnieuw gestuurd worden, doelen gesteld, etc. 
 
T.a.v. vraag 5 en 6: 
Het betreft hier een waarderingsbijdrage voor 
initiatieven met een bijdrage aan de samenleving 
als geheel. We willen diversiteit in activiteiten en 
evenementen en door een gemeentelijke bijdrage 
aan de organisatie van deze activiteiten, draagt de 
gemeente bij aan de mogelijkheden om dit soort 
activiteiten te blijven organiseren in onze 
gemeente. De diversiteit in activiteiten draagt bij 
aan het bereiken van een grote groep inwoners. 
 

     

VVD Programma Veiligheid 42 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

1. Kunt u per beleidsindicator aangeven welke 
betekenis wordt gehecht aan de indicator in 
relatie tot het programma? 

2. Kunt u per indicator en de waarde hiervan 
aangeven welke indicatie of aanwijzing u 
krijgt/heeft in relatie tot het programma?  

3. Kunt u per indicator aangeven of de waarde 
van de indicator leidt of heeft geleid tot actie in 
het betreffende programma? 

Ten aanzien van vraag 1 t/m 4: zie programma 
bestuur en ondersteuning. 
 
 
5. Inmiddels zijn de data op “Waar staat je 
gemeente” geactualiseerd. Dit leidt tot bijgevoegd 
beeld (zie bijlage) waaruit blijkt dat deze cijfers 
stabiel/licht dalend zijn en laag zijn in verhouding 
tot Nederland. 
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4. U geeft aan dat het verplichte indicatoren zijn: 
Kunt u een manier bedenken om het nut van 
indicatoren te vergroten en het inzichtelijk 
wordt in hoeverre acties van gemeenten 
daadwerkelijk leiden tot maatschappelijke 
effecten 

5. Hoe verhoudt het aantal van 26,5 misdrijven 
per 1000 inwoners (2019) tot voorgaande 
jaren? 

6. Hoe verhoud genoemd aantal zich tot 
vergelijkbare buurgemeenten (bijv. 
Simpelveld, Eys-Wittem)? 

7. Wat is concreet gedaan om ondermijnende 
criminaliteit aan te pakken? 

6. De afbeeldingen in de bijlage laten zien dat deze 
cijfers in Voerendaal relatief laag zijn. 
7. Conform rapportage in jaarrekening. 

     

VVD Programma Verkeer, vervoer 
en waterstaat 

46 1. Kunt u per beleidsindicator aangeven welke 
betekenis wordt gehecht aan de indicator in 
relatie tot het programma? 

2. Kunt u per indicator en de waarde hiervan 
aangeven welke indicatie of aanwijzing u 
krijgt/heeft in relatie tot het programma?  

3. Kunt u per indicator aangeven of de waarde 
van de indicator leidt of heeft geleid tot actie in 
het betreffende programma? 

4. U geeft aan dat het verplichte indicatoren zijn: 
Kunt u een manier bedenken om het nut van 
indicatoren te vergroten en het inzichtelijk 
wordt in hoeverre acties van gemeenten 
daadwerkelijk leiden tot maatschappelijke 
effecten 
 

Ten aanzien van vraag 1 t/m 4: zie programma 
bestuur en ondersteuning. 

DV Programma Verkeer, vervoer 
en waterstaat 

48 Vraag 2e ronde: 
In de beantwoording op de vraag als gesteld in de 1e 
termijn luidt het antwoord kort samengevat dat dit 
alsnog in overweging zal worden genomen en dat min 
of meer bekend is wat ver-led zal worden. 
 
Bij het verlengen van het contract met ZIUT heeft onze 
fractie gevraagd of de gemeente Voerendaal met 
zekerheid kon aangeven dat lichtmasten op de toe- en 
afritten van de snelweg (Rijksweg 79) niet tot haar 

De lichtmasten óp de toe- en afritten behoren niet 
tot het openbare verlichtingsbestand van de 
gemeente. De OV op de aansluitende wegen is wel 
van de gemeente. Er zijn nog 2 lichtmasten op een 
afrit aangetroffen in ons OV-bestand. Hiervan zal 
afgewogen worden of ze overgedragen worden 
naar RWS of dat ze voor Voerendaal anderszins 
van belang zijn. 
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beheer- en onderhoudstaak behoort. Het antwoord 
luidde destijds dat deze niet voor rekening van de 
gemeente Voerendaal komen. Deze vraag stellen wij 
nu weer omdat ons signalen bereiken dat de 
lichtmasten op de toe- en afritten wel degelijk tot het 
onderhoud van SPIE, ofwel de gemeente Voerendaal 
behoren. Derhalve adviseren wij de gemeente 
Voerendaal om een B&O-plan op te stellen. Het 
uitvoeren van werkzaamheden aan voornoemde 
lichtmasten en/of lichtpunten is namelijk vele malen 
duurder door de te treffen verkeersmaatregelen op de 
Rijksweg welke bovendien buiten de reguliere 
werktijden toegepast mogen worden. 

VVD Programma Economie 
Algemeen 

 1. Wat is het belangrijkste wat de wethouder 
heeft bereikt in dit, op dit, en bij dit 
programma? 

Verantwoording van het beleid over de volle 
breedte vindt plaats in de jaarrekening en hieraan 
wordt geen nadere duiding gegeven door het 
college. 

VVD Programma Economie 51 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
52/53 

1. Kunt u per beleidsindicator aangeven welke 
betekenis wordt gehecht aan de indicator in 
relatie tot het programma? 

2. Kunt u per indicator en de waarde hiervan 
aangeven welke indicatie of aanwijzing u 
krijgt/heeft in relatie tot het programma?  

3. Kunt u per indicator aangeven of de waarde 
van de indicator leidt of heeft geleid tot actie in 
het betreffende programma? 

4. U geeft aan dat het verplichte indicatoren zijn: 
Kunt u een manier bedenken om het nut van 
indicatoren te vergroten en het inzichtelijk 
wordt in hoeverre acties van gemeenten 
daadwerkelijk leiden tot maatschappelijke 
effecten 

5. Wat verstaat de wethouder onder 
‘voozieningenniveau’? Kan hij enkele 
voorbeelden noemen? 

6. Waarom worden de kernen  Klimmen en 
Ransdaal niet besproken in het economisch 
programma? 

7. Aangehaakt op diverse niveaus, Land van 
Kalk, Beleefweek en Land van Kalk. Waar 
heeft de gemeente nog meer op aangehaakt? 

Ten aanzien van vraag 1 t/m 4: zie programma 
bestuur en ondersteuning. 
 
5. Voorzieningen in het programma economie 
betreffen commerciële voorzieningen zoals 
winkels, horeca etc. 
 
6. Het centrum van Voerendaal is een prioritair 
project in het programma Economie, daarom wordt 
deze apart behandeld.  
7. Er wordt o.a. aangehaakt op: 
• Project Via Belgica. De bijdrage van 
Voerendaal in 2019 was € 5.000,-. Hiervoor zijn 
arrangementen met ondernemers samengesteld, 
de website onderhouden, promotie van de Via 
Belgica en zijn events georganiseerd 
• Open Monumentendag. De kosten 
bedragen ca 3.000,- euro voor de 
programmaboekjes, dranghekken en een 
fototentoonstelling die aansloot bij 75 jaar 
bevrijding. Gebruik van de website en de landelijke 
promotie  levert een groter bereik op voor de OMD.   
• Romeinenweek, de aangeboden fietstocht 
is afgelast vanwege te weinig belangstelling. De 
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Wat heeft dat aanhaken gekost? En wat heeft 
dat aanhaken tot nu toe opgeleverd? 

8. Kan de wethouder in een lijst alle activiteiten 
aangeven en in cijfers het aantal bezoekers 
uitdrukken hoe ‘goed bezocht’ deze 
activiteiten waren? 

9. Is de partner Voerendaal naast het plaatsen 
van een pin, een nummerbordje en het 
FestiViaBelgica nog op andere manieren 
onder de aandacht gebracht? 

10. Voerendaal is de enige gemeente in 
Nederland waarvan de kern reeds 971 jaar in 
het bezit is van een door een paus ingewijde 
kerk. De wethouder geeft hier NUL aandacht 
aan. Waarom niet?    

 

weersomstandigheden waren zeer ongunstig. Eer 
zijn enkel kosten gemaakt voor de promotie. 
• Nationale archeologiedagen/onderzoek 
Villa Voerendaal, tentoonstelling in Hoeve ten Hove 
en tussen scherf en schatdag in de bibliotheek. 
Hieraan waren geen kosten verbonden. De 
activiteiten werden gefinancierd uit het budget van 
het Limburgs museum voor de publieksactiviteiten 
rondom het onderzoek naar de romeinse villa.  
8. Er worden geen bezoekersaantallen van de 
activiteiten bijgehouden. 
9. De Via Belgica is daarnaast onder de aandacht 
gebracht tijdens de Romeinenweek (in mei), 
midddels een Via Belgica wandeling tijdens het 
Zomerfestival (in juni) en tijdens de Nationale 
Archeologiedagen (oktober). Tevens middels de 
Romeinse fietsroute die samen met Simpelveld is 
ontwikkeld. 
10. De Laurentiuskerk was opgenomen in het 
programma van de Open Monumentendag special 
tijdens het Zomerfestival. 

VVD Programma Onderwijs 56 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
58 

1. Kunt u per beleidsindicator aangeven welke 
betekenis wordt gehecht aan de indicator in 
relatie tot het programma? 

2. Kunt u per indicator en de waarde hiervan 
aangeven welke indicatie of aanwijzing u 
krijgt/heeft in relatie tot het programma?  

3. Kunt u per indicator aangeven of de waarde 
van de indicator leidt of heeft geleid tot actie in 
het betreffende programma? 

4. U geeft aan dat het verplichte indicatoren zijn: 
Kunt u een manier bedenken om het nut van 
indicatoren te vergroten en het inzichtelijk 
wordt in hoeverre acties van gemeenten 
daadwerkelijk leiden tot maatschappelijke 
effecten? 

5. Wat vindt het college een acceptabel 
percentage schoolverzuim?  

6. Wanneer wordt extra actie ingezet om 
schoolverzuim te voorkomen of te beperken? 

Ten aanzien van vraag 1 t/m 4: zie programma 
bestuur en ondersteuning. 
 

5. Dat is een moeilijk te beantwoorden vraag 
aangezien er verschillende soorten 
schoolverzuim zijn (luxe verzuim, 
thuiszitters, ziekteverzuim etc.) en 
schoolverzuim vaak een indicator is voor 
onderliggende problematiek van 
persoonlijke aard of in het gezin. In 
Parkstad zetten we zeer intensief in op het 
voorkomen en verminderen van 
schoolverzuim, omdat we bewust zijn van 
de impact hiervan voor de verdere kansen 
van de jongere. Dit doen we vanuit de 
wetenschap dat schoolverzuim vaak een 
indicator is voor risico’s als vroegtijdig 
schoolverlaten en uitval. 

6. Zo vroeg mogelijk, dus al vanaf het 
moment dat een leerling vaak te laat komt 
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7. Vooral melding van veel inspanningen van 
JENS; maar hoe is het resultaat in termen van 
zorg voor kwetsbare kinderen met een 
(dreigende) leerachterstand?  

8. Is er sprake van een daling van het 
schoolverzuim? 

 

of regelmatig afwezig is. Aanvullend aan 
leerplicht zijn er ook interventies als 
samenwerking met de GGD arts voor 
kinderen die veel ziek gemeld worden. 
Deelname aan knooppunten om signalen 
vroegtijdig te kunnen inbrengen en 
oppakken en interventies als de MBO 
coach. 

7. Resultaten van JENS in 2019 ten aanzien 
van kwetsbare leerlingen: 
• JENS heeft de knooppunten 

opgestart en is hier vaste 
deelnemer van. 

• JENS heeft 
doelgroeparrangementen 
ontwikkeld op scholen met een 
verdichte zorgvraag. 

• Er zijn startklassen gestart, waar 
kwetsbare kinderen onderwijs 
krijgen met indien nodig aanvullend 
zorg alvorens ze instromen in het 
(speciaal)basisonderwijs. 

• Er is intensieve samenwerking 
tussen onderwijs en JENS daar 
waar onderwijs en zorg elkaar 
raken. 

 
8. Nee, Voerendaal heeft traditioneel lage aantallen 
schoolverzuim en 2019 was dit ook zo, zonder dat 
de cijfers aanmerkelijk dalen. 

CDA  57 Zie vragen bij RIB peuterspeelzaalwerk Vragen zijn al bij de 1e ronde beantwoord.  

CDA  59 
 
 
60 
 

Huuropbrengsten Ritmo zijn toch baten en geen 
lasten? Waarom staat er hogere lasten doorbetaling 
huurontvangst? 
Hogere kosten leerlingenvervoer. Wat is de 
verwachting voor de komende jaren? 

Vragen zijn al bij de 1e ronde beantwoord.  

VVD Programma Sport, cultuur en 
recreatie 

61-
62 
 
 
 

1. Kunt u per beleidsindicator aangeven welke 
betekenis wordt gehecht aan de indicator in 
relatie tot het programma? 

Ten aanzien van vraag 1 t/m 4: zie programma 
bestuur en ondersteuning. 
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63 
 
 
 
65 

2. Kunt u per indicator en de waarde hiervan 
aangeven welke indicatie of aanwijzing u 
krijgt/heeft in relatie tot het programma?  

3. Kunt u per indicator aangeven of de waarde 
van de indicator leidt of heeft geleid tot actie in 
het betreffende programma? 

4. U geeft aan dat het verplichte indicatoren zijn: 
Kunt u een manier bedenken om het nut van 
indicatoren te vergroten en het inzichtelijk 
wordt in hoeverre acties van gemeenten 
daadwerkelijk leiden tot maatschappelijke 
effecten? 

5. Kan het college ‘lokale identiteit als 
cultuurhistorie’ definiëren?  

6. Wanneer word de rapportage karakteristieke 
en beeldbepalende bouwwerken 
gepresenteerd aan de raad? 

7. Op welke datum in 2019 is de keuze 
gemaakt? 

8. Was er nog een andere gegadigde of 
potentiele partij alwaar samenwerking van een 
veegprogramma mee aangepast kon worden? 

9. Hoe lang heeft het aanpassingstraject gelopen 
alvorens de tekortkomingen aan het licht 
kwamen?  

10. Hoeveel kilo ‘afval’ werd er voor, en hoeveel 
kilo ‘afval’ werd er na de aanpassing in 
Voerendaal bij elkaar geveegd? 

11. Waar ligt de grens van het beoogde te halen 
rendement voor het ‘maken’ van kilometers en 
de daarbij opgeveegde kilo’s ‘afval’? 

12. Is het aantal op te vegenkilo’s 
seizoensgebonden? 

13. Hoeveel Euro aan kosten berekend de Rd4 
voor een veegbeurd per dag of een dagdeel 
aan de gemeente Voerendaal?  

 

CDA  63 
 
64 

Hoeveel vereniging hebben inmiddels een MVA 
opgezet? 

Vraag is al bij de 1e ronde beantwoord. 
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Is het samengestelde team van de buitendienst V ‘daal 
en Simpelveld nu ontbonden? Weer enkel 
Voerendaal? 

VVD Programma Sociaal domein 69 
 
 
 
 
 
70 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
71 

1. Vraaggerichte zorginzet is het vertrekpunt in 
het sociaal domein. Hoe worden de notoire 
zorgmijders bereikt? Is hier actief beleid op? 
En kan het college een overzicht geven van 
de activiteiten die speciaal voor deze 
doelgroep zijn ingezet? 

2. Kunt u per beleidsindicator aangeven welke 
betekenis wordt gehecht aan de indicator in 
relatie tot het programma? 

3. Kunt u per indicator en de waarde hiervan 
aangeven welke indicatie of aanwijzing u 
krijgt/heeft in relatie tot het programma?  

4. Kunt u per indicator aangeven of de waarde 
van de indicator leidt of heeft geleid tot actie in 
het betreffende programma? 

5. U geeft aan dat het verplichte indicatoren zijn: 
Kunt u een manier bedenken om het nut van 
indicatoren te vergroten en het inzichtelijk 
wordt in hoeverre acties van gemeenten 
daadwerkelijk leiden tot maatschappelijke 
effecten 

6. Hoe verhoudt zich een uitnodigend 
activiteitenaanbod van de burgerijen tot het 
eerder geformuleerde vertrekpunt van 
vraaggerichte zorginzet? Is er nu sprake van 
vraagsturing of aanbodsturing? Zijn de 
doelstellingen bereikt? Zo ja, wat waren de 
betreffende bezoekersgetallen, de beoogde 
daling van het aantal zorgvragers en het 
feitelijk resultaat? Of stuurt u hier niet op? 
 

1. In Voerendaal hebben we het geluk van een 
beperkte omvang en mede daardoor korte lijnen  
die er bestaan. Het integraal inrichten en 
aanbieden van de ondersteuning in het sociaal 
domein wordt ondersteund door de volgende 
activiteiten: 
- Nauwe samenwerking met amw: maakt 
onderdeel uit van het wekelijkse casuïstiek-overleg 
van de Wmo 
- Periodiek neemt ook MEE deel aan 
casuïstiek-overleg van de Wmo om signalen van 
burgers met een LVB/autisme problematiek te 
bespreken 
- Korte lijnen met Mondriaan, Philadelphia 
en levantovrijwilligers i.k.v. mixen doelgroepen: 
mensen met ggz-problematiek worden onder 
begeleiding toegeleid naar activiteiten in de wijk 
- Maandelijks vindt netwerkoverleg plaats 
met o.a. huisartspraktijken, woningstichting, politie, 
wijkverpleging, etc waar signalen gedeeld en 
opgepakt worden 
- Korte lijnen met collega’s van veiligheid, 
wijkagent waar het zorgcliënten betreft 
- Afspraak met woningstichting dat 
schrijnende gevallen van armoede, vervuiling of 
andere problematieken gezamenlijk worden 
opgepakt 
- Nauwe samenwerking met de 
casemanagers dementie waar het cliënten met 
geheugenproblematieken betreffen 
- Het meldpunt van de wet verplichte ggz, 
het punt waar burgers kunnen melden dat ze 
vermoeden dat iemand verplichte ggz-
ondersteuning nodig heeft, is gekoppeld aan het 
wmo-loket. 
 
Ten aanzien van vraag 2 t/m 5: zie programma 
bestuur en ondersteuning. 
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6. Bij de behandeling van het onderzoek naar de 
meerwaarde van de Burgerijen is al toegelicht dat 
het activiteitenaanbod vraaggericht wordt 
samengesteld. Daarnaast is een basis ontwikkeld 
met betrekking tot de hoeskamers en inzet van 
professionals in dan wel rondom het aanbod van 
de hoeskamers. Hiermee is een voorliggende 
voorziening gecreëerd die geïndiceerd zorginzet 
vermindert en waarmee het gestelde doel is 
bereikt.  
Voor bezoekersaantallen verwijzen wij eveneens 
naar het onderzoek van de Burgerijen.  
Er is vooraf geen beoogde daling geformuleerd 
omdat dit feitelijk niet meetbaar is. 

CDA  70 66,3% percentage van de werklozen t.o.v. de 
beroepsbevolking? Hoe moet ik dit verstaan? 

Beantwoord in 1e vragenronde. 

CDA  79 
 
79 
 
 
81 

110.000 lagere lasten hh zorg. Ondanks lagere eigen 
bijdrage nog een afname? Hoe is dit te verklaren?  
71.000 hogere lasten jeugdzorg, veiligheid etc. Betreft 
het enkele casussen die veel geld kosten of meerdere 
kleinere? Meer kleine criminaliteit? 
De maatschappelijke participatie is met 3,9% in 
Voerendaal laag. Hoe wordt dit bepaald? 

Beantwoord in 1e vragenronde 

CDA Programma Sociaal domein 79 Huishoudelijke hulp: u noemt dat er in 2019 slechts 
86% daadwerkelijke zorg is geleverd, mede doordat 
de zorgorganisaties niet voldoende personeel in dienst 
hebben om de gevraagde capaciteit te leveren. 

- Is deze lage capaciteit in 2020 nog steeds het 
geval? 

- Hoe kan de gevraagde capaciteit wel worden 
gegarandeerd? 

- Leiden de cliënten hieronder? Zijn er klachten 
geweest? Zo ja, hoeveel en van welke aard? 

 

 
 
 
 
- Ja, die problemen spelen inderdaad nog steeds. 
Het leek begin 2020 iets beter te gaan, maar t.t.v. 
de Corona-crisis is extra veel ondersteuning 
weggevallen waardoor de leveringspercentages 
weer aan de lage kant zijn.  
- Er is constant aandacht hiervoor. Vooral de 
zomervakantie en de feestdagenperiode in 
december zijn een probleem. Er heeft in 2019 een 
brainstormsessie plaats gevonden samen met de 
zorgaanbieders hoe dit probleem aangepakt zou 
kunnen worden: gebruik van social media om 
mensen te werven, aantrekkelijk maken van 
vakantiewerk in de zorg, gebruik maken van 
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mensen met een afstand tot arbeidsmarkt, etc. De 
werving van vakantiekrachten is dit jaar beter 
verlopen.  
- Wij hebben hier geen directe klachten/ signalen 
over ontvangen bij het wmo-loket. Bij het 
cliëntervaringsonderzoek hebben 16 personen 
aangegeven dat ze over een aspect minder 
tevreden waren. Na verdere uitvraag bleek dat dit 
meestal te maken had met uitvallen van de hulp of 
de vervanger. De meeste mensen zijn gehecht aan 
hun hulp en hebben liever een keertje geen 
ondersteuning dan dat een invaller het overneemt. 

VVD Programma 
Volksgezondheid en milieu 

81 1. Kunt u per beleidsindicator aangeven welke 
betekenis wordt gehecht aan de indicator in 
relatie tot het programma? 

2. Kunt u per indicator en de waarde hiervan 
aangeven welke indicatie of aanwijzing u 
krijgt/heeft in relatie tot het programma?  

3. Kunt u per indicator aangeven of de waarde 
van de indicator leidt of heeft geleid tot actie in 
het betreffende programma? 

4. U geeft aan dat het verplichte indicatoren zijn: 
Kunt u een manier bedenken om het nut van 
indicatoren te vergroten en het inzichtelijk 
wordt in hoeverre acties van gemeenten 
daadwerkelijk leiden tot maatschappelijke 
effecten 
 

Ten aanzien van vraag 1 t/m 4: zie programma 
bestuur en ondersteuning. 

CDA  84 Is de evaluatie van de afvaldumpingen bekend? Zo ja 
wat zijn de bevindingen? 

In Voerendaal is bij de gemeentelijke 
begrotingsbehandeling 2019 besloten om de 
burgers de mogelijkheid te bieden om grof 
huishoudelijk afval tweemaal per jaar gratis op de 
milieuparken aan te bieden. De gedachte was 
mede dat hiermee het aantal dumpingen in het 
buitengebied zouden afnemen. 
Er is een evaluatie van het aantal afvaldumpingen 
in het buitengebied opgesteld. Daaruit blijkt dat het 
aantal dumpingen gestegen is van 228 in 2018 
naar 243 in 2019, een stijging met 6%. Het betreft 
aantallen dumpingen. De hoeveelheden gestort 
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afval in het buitengebied worden vanaf november 
2019 geregistreerd. 
Vanaf medio 2019 is de registratie en de 
afhandeling van afvaldumpingen overgegaan van 
de gemeente Voerendaal naar de Rd4. Meldingen 
van afvaldumpingen worden nu door de Rd4 
geregistreerd en afgehandeld. Dit kan van invloed 
zijn geweest op het aantal geregistreerde en 
afgehandelde dumpingen. 
Het aantal milieuparkbezoeken in de gemeente 
Voerendaal is met 11% gestegen van 8.287 
bezoeken in 2018 naar 9.226 bezoeken in 2019.  
De milieuparkbezoeken van de overige – aan de 
Rd4-deelnemende – gemeenten blijken in 2019 
ook met 9% opzichte van 2018 te zijn gestegen. De 
voornaamste reden hiervoor zal naar alle 
waarschijnlijkheid de economische groei van 
destijds zijn. 
Gelet op het aantal dumpingen en de vele factoren 
die (o.a. op de registratie) van toepassing zijn, 
kunnen geen (statistisch) harde conclusies aan de 
voorliggende gegevens worden verbonden. 

VVD Programma 
Volkshuisvesting, ruimtelijke 
ordening en stedelijke 
vernieuwing 

88 1. Kunt u per beleidsindicator aangeven welke 
betekenis wordt gehecht aan de indicator in 
relatie tot het programma? 

2. Kunt u per indicator en de waarde hiervan 
aangeven welke indicatie of aanwijzing u 
krijgt/heeft in relatie tot het programma?  

3. Kunt u per indicator aangeven of de waarde 
van de indicator leidt of heeft geleid tot actie in 
het betreffende programma? 

4. U geeft aan dat het verplichte indicatoren zijn: 
Kunt u een manier bedenken om het nut van 
indicatoren te vergroten en het inzichtelijk 
wordt in hoeverre acties van gemeenten 
daadwerkelijk leiden tot maatschappelijke 
effecten 

 

Ten aanzien van vraag 1 t/m 4: zie programma 
bestuur en ondersteuning. 

     

 Deel 3: PARAGRAFEN    
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 Paragraaf Bedrijfsvoering    

     

 Paragraaf Grondbeleid 104 Bij de lopende bouwprojecten mis ik locatie: 
Houtstraat /Dr. Poelsstraat.  

In het jaar 2019 hebben geen mutaties 
plaatsgevonden voor de locatie Houtstraat-
Dr. Poelsstraat. Dit bouwproject bevindt zich nog in 
de fase van het tot stand brengen van een 
koop/verkoopovereenkomst. 

     

VVD Paragraaf Lokale heffingen    

VVD     

VVD  111 Zien de kwijtschelding van gemeentelijke belasting 
gestaag oplopen.  

1. Zijn inmiddels de gegevens over het eerste 
halfjaar 2020 bekend? Lijkt mij geen 
onmogelijke opgave 

Op basis van gegevens BsGW is over het 1e 
halfjaar 2020 voor een bedrag aan € 67.900 aan 
kwijtschelding verstrekt..  

 Paragraaf Onderhoud 
Kapitaalgoederen 

   

     

 Paragraaf Financiering    

     

VVD Paragraaf Verbonden 
Partijen 

 1. We hebben afgesproken dat de Raad beter 
geïnformeerd wordt over ontwikkelingen in de 
overleggen waar het college namens de Raad 
aan deelneemt in de organen van de 
gemeenschappelijke regelingen. We 
constateren dat er weinig tot geen 
terugkoppeling is over wat is uitgevoegd in 
deze overleggen.  
Graag zien wij de volgende informatie 
overzichtelijk geordend:  

2. Hoeveel geld was begroot voor de GR, 
hoeveel geld is uitglegeven en hoeveel 
procent was de overschrijding?  

3. We constateren dat we extern worden 
aangesproken op gedragingen van 
collegeleden in deze organen. Echter, zoals 
de Raad meermaals heeft aangegeven, is ons 

Begroting en rekening van de verbonden partijen 

zijn enerzijds onderdeel van de begroting en 

rekening van onze gemeente en anderzijds van de 

individuele besluitvorming per GR in uw raad.  
  
 
 
 
 
 
Tabel Tamara, zie bijlage. 
 
 
Welke portefeuillehouder per GR staat vermeld in 
de paragraaf Verbonden Partijen. 
De vergaderingen van de bestuurlijke gremia van 
de GR’en zijn openbaar; de verslagen zijn op hun 
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inzicht minder dan zeer beperkt. Derhalve 
graag een overzicht per GR van: Welke 
portefeuillehouder zit in welk orgaan? Hoeveel 
vergaderingen heeft dit orgaan gehad? Aan 
hoeveel vergaderingen heeft de 
portefeuillehouder deelgenomen? Welke actie 
is gedaan door welke portefeuillehouder en 
met wel resultaat?  

website raadpleegbaar. De Voerendaalse 
collegeleden nemen deel aan deze vergaderingen 
conform de door de raad bekrachtigde 
portefeuilleverdeling. 
 
 

DV Paragraaf 
Weerstandvermogen & 
Risicobeheersing 

142 Onder kopje 2: overige risico’s van financiële 
aard. Er wordt geschreven dat er 68.000 euro 
minder opbrengsten afvalstoffenheffing zijn 
door het minder ledigen van containers. Ziet 
de gemeente hierin een trend? Denken zij dat 
de trend standhoudt en wordt voortgezet voor 
de komende jaren? Wordt hier in de begroting 
2021 rekening mee gehouden? 

Dit is in verband met de overgang van inzameling 
van restafval van 1 maal per 2 weken naar 1 maal 
per 4 weken. In de begroting 2020 is hier al zoveel 
mogelijk rekening mee gehouden. In de begroting 
2021 zal op basis van actuele informatie aantal 
aanbiedingen begroot worden.  
Doordat de burgers steeds beter scheiden wordt de 
restafvalcontainers steeds minder ter lediging 
aangeboden. Daardoor nemen de inkomsten uit 
het aantal aanbiedingen af. Dit is een trend die zich 
in alle Rd4-gemeenten voordoet. In het nieuwe op 
te stellen gemeentelijk Afvalbeheerplan (2021) 
zullen zeker voorstellen hieromtrent worden 
uitgewerkt. 

DV  144 Ad 3 solvabiliteitsratio: ‘’ Een ratio tussen de 
25% – 40% geeft een “financieel gezond” 
beeld weer.’’ Voerendaal heeft een ratio van 
bijna 43%. Wat is het financiële gevolg 
hiervan? 

De ratio geeft weer in hoeverre bij een liquidatie 
aan de financiële verplichtingen voldaan kan 
worden. Bijv. in hoeverre verkoop van activa 
voldoende zal opleveren om vreemd vermogen 
terug te betalen. 
Hoe hoger de solvabiliteit, hoe gezonder het 
bedrijf.  Alles boven de norm is natuurlijk alleen 
maar goed! 
 

VA Netto schuldquote/ 144 In 2019 is door terug ontvangst van APG-beleggingen 
voor een bedrag ad € 6.000.000 aan leningen afgelost. 
Kunt u mij uitleggen welke leningen hiermee zijn 
afgelost? 

De leningportefeuille is in totaal met € 6 miljoen 
afgenomen door reguliere aflossingen. Door de 
ontvangst van de APG-beleggingen hebben we 
minder nieuwe leningen hoeven af te sluiten. 
Gemeente Voerendaal hanteert totaal financiering 
waarbij dus geen lening voor een specifiek project 
wordt afgesloten. 

VVD Paragraaf 
Weerstandvermogen & 
Risicobeheersing 

145 1. U geeft in uw beantwoording van 1e 
schriftelijke ronde aan dat de structurele 
exploitatie ruimte in de begroting 2020 

In de begroting 2019 was de structurele 
exploitatieruimte meerjarig bezien ook positief. 
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structureel positief is. Hoe verhoudt zich dat 
tot 2019? 

 
2. Heeft u economische scenario’s en hun 

gevolgen in beeld gebracht ? Graag overzicht 
hiervan. 

 

 
 
 
Er wordt niet specifiek aan scenarioplanning 
gedaan. Wel worden ontwikkelingen, zowel lokaal 
als landelijke, nauwgezet gevolgd. Binnen de 
gemeente wereld hebben we veelal te maken met 
maatregelen die erg afhankelijk zijn van onzekere 
toekomstige ontwikkelingen. Neem bijv. de 
algemene uitkering. Maatregelen hieromtrent 
worden daarom vaak zo lang mogelijk uitgesteld 
i.v.m. de grote onzekerheidsfactor. 

     

 Paragraaf Open Club 
Klimmen 

   

     

 Deel 4: BALANS    

     

 Balans 2019     

     

 Toelichting op de balans   
  

VA Kapitaalverstrekkingen 
gemeenschappelijke 
regelingen 

157 Overige langlopende leningen: APG-lening. 
Indien bovenstaand bedrag (€ 6.000.000) met de 
lening van €10.546.764 gedeeltelijk is afgelost, heb ik 
dan hier een verschil ad. € 4.546.764? en uiteindelijk 
een lagere rentevergoeding? 

Doordat de uitgezette gelden bij APG zijn 
terugontvangen, hebben we minder nieuwe 
langlopende leningen hoeven af te sluiten voor de 
totale financieringsbehoefte. Hiermee is/was in de 
begroting rekening mee gehouden. 

 Deel 5: BIJLAGEN     

     

 Algemene dekkingsmiddelen     

     

 Incidentele baten en lasten 
en bedrag voor onvoorzien  

   

     

 RAADSBESLUIT     

VVD  173 1. Er wordt verwezen naar het opknappen van 
de Spoortunnel entree Voerendaal. Kunnen 
we dit plan krijgen? 

De eerste schetsontwerpen zijn aangeleverd. Als 
gevolg van COVID-19 is er vertraging ontstaan in 
het verdere proces. 
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2. Graag een overzicht van alle plannen onder 2 

b). en 2c) van: Wanneer heeft de Raad kennis 
genomen van deze projecten? Wanneer heeft 
de Raad ingestemd met deze projecten? 
Indien niet kunnen we dan alle 
raadsvoorstellen en projecten krijgen voor de 
Raad van 9 juli? Of kunt u deze verwijderen uit 
de tekst hier?  
 
 

 
3. Waarom wordt weer met 

bestemmingsreserves gewerkt? Vorig jaar is 
aangegeven dat dit meegenomen dient te 
worden in de evaluatie van de begroting. Heeft 
u dit geëvalueerd, ambtelijk of met de 
raadswerkgroep? Zonee, waarom niet?  

4. Waarom wordt de reserve-overloop niet 
afgeschaft? Hoe is dit uit de evaluatie van de 
begroting(scyclus) gekomen?   

5. Kunt u het het negatieve resultaat opnemen in 
het Raadsbesluit? Immers, op pagina 22 
nemen wij kennis van het negatief resultaat 
over 2019.  

 
Genoemde projecten zijn onderdeel van de 
reguliere exploitatiebegroting. Ramingen zijn 
opgenomen in de primitieve begroting 2019 en/of in 
de voorjaarsrapportage 2019 (wegwerken 
achterstand archief). 
2c betreft middelen die we extra ontvangen hebben 
in het gemeentefonds (via decembercirculaire 
2019). De raad wordt nu voorgesteld deze 
middelen af te zonderen, zodat ze ingezet kunnen 
worden voor het doel waarvoor ze bestemd zijn. 
 
Betreft bestaande bestemmingsreserves zoals ook 
opgenomen in de door de raad vastgestelde nota 
reserves en voorzieningen.  
 
 
 
In de evaluatie van de begroting was geen 
raadsmeerderheid over dit onderwerp. 
 
Het op pagina 22 genoemde negatieve resultaat is 
het resultaat vóór de door de raad reeds 
geaccordeerde inzet van reserves. Het 
jaarrekeningresultaat waarover de raad thans een 
besluit moet nemen is het resultaat na de 
genoemde inzet van reserves. 

 Sisa bijlage     

     

 Controleverklaring    

     

 


